

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Anne-Marit Enger (AME), Per Ståle Grude (PSG), Berit Nygaard (BN), Bjarne Ringstad (BR) Sportssjef Per Olav Tangen (POT) Amund M Haugen (AH)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	05.02.19 – 21.00-23.00
Sted:	MeetAt
Tema:	TK-møte nr. 7 2018-2020

Habilitetsvurdering

Ingen inhabile.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
 - Gunnhild Sofie Vangsnes går ut av TK for å gå inn i en 80% stilling som sportskonsulent. RB undersøker med generalsekretær om vi er nødt til å finne en erstatter siden GSV er vår ungdomsrepresentant.
 - Status økonomi 2018
 - Året gjort opp med et underskudd på 300 KNOK, mot et budsjettert underskudd på 1400 KNOK.
- Markedsarbeid (POT/RB)
 - Holder kontakt med Skogstad og BeyondX, informere om hva vi holder på med.
 - NRK ønsker kun å profilere OL-grener når de informerer om 6 VM.
 - Speaker Rjukan vil forsøke å lage en sak i forkant med profiler fra TeleHo.
- Kompetanseutvikling (POT)
 - RB drar til Krvavec som TD-assistent med Odd Inge Austevoll. Blir etter dette godkjent som internasjonal TD. Kostnadene for reise og opphold tas fra utdanningsbudsjettet.
 - Snakker med Helen Ingebrigtsen for å få telemark mer inn i felles opplegg.
- Breddeidrett (POT)
 - Veldig bra samling for satsingsgruppen på Vrådal og i Molde. Totalt ca 35 deltakere. Flere nye i Molde. Samarbeid med skigruppen – mer potensiale for å jobbe sammen der.
- Eliteidrett (POT)
 - Første WC-runde
 - LaThuile. Prolognan og Pra Loup
 - To første og en tredje-plass i første renn. Flere topp 10-11. Brage som debutant gjorde en veldig god figur. Karrierebeste for flere.
 - Brage ble skadet i Pra Loup, får svar i morgen på hva som har skjedd.
 - Tøff runde, prøvde å legge inn hvile for å koble av både kropp og hode. Viktig å samle krefter.
 - Mye diskusjon om dømning, men usikkert.
 - Mange tøffe traseer.
 - Korte skøyteleder, mye nedoverbakker. Ikke til Norges fordel.
 - Blir mye sykdom på slutten når det blir så tøft og tette boforhold.
 - Neste runde
 - Oberjoch og Krvavec
 - Avreise torsdag morgen. Arnstein, Birger og GSV. Iver og Jacob i tillegg til laget.
 - Søndag kveld til Seizer Alm og bor hos Malknecht (?), (Italiensk løper)

- Resten kommer ned 12. februar til München. Rolf og Lars Ove kommer ned sammen med løperne fra Liv Hemmestad kommer senere.
- Prøve å dele landslaget og juniorene mer, slik at det blir mindre belastning totalt, og mer fokus.
- Vi må reise til München 18 og overnatte til 19.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG)
 - Birger Gøberg blir med til Oberjoch bl. a. for å møte løperne som kontaktperson for FIS TK.
 - Det er en journalist fra Vest-Telemark Blad som jakter etter noe om pengebruk i forbindelse med tuf-avtalen.

Sak 2 – 2018-2020 Prioritering av oppgaver og ansvarsfordeling i TK

- Kommunikasjon er nå på plass. Det er gjennomført en god prosess med Liv Hemmestad sist i Vrådal.

Sak 5 – 2018-2020 Terminliste NC/NM

- Oppsummering fra Vrådal og Ål – diskusjon om vi skal gjøre noen endringer
 - Hvordan engasjere flere unge
 - Resultatservice – kost/nytte. Må gjennomføre årets sesong, men ta en grundig vurdering av videre arbeid. Vi bør kunne tilby hjelp til tidtaking.
- Hvem fra TK vil være tilstede på hvilke NC-renn - fortsetter
- TD-fordeling – fortsetter
 - NM Asker. RB snakker med Odd Inge. Vi anser det som en fordel at det er FIS-renn.
 - NM Fjelltelemark Sogn. Må finne en TD – RB kan gjøre det.
- EQ Timing til Skorgedalen
 - Arrangør forventer at NSF skal løse dette. RB tar kontakt med EQ timing for å finne ut om de kan hjelpe.
- Før sommeren bør vi ha en mer grundig diskusjon om neste års opplegg. Start tidlig, bidra til lokalt engasjement.

Sak 11 – 2018-2020 Arenautstyr for profilering

- Oppdatering status: Alt er bestilt og skal være ferdig rundt 10. februar. Det blir kjørt til Oslo av BeyondX.
- POT og PSG snakker om hva slags bokser som skal brukes for lagring og transportering.

Sak 12 – 2018-2020 Hovedsponsor

- Vi har laget en presentasjonsmail (BN og BR) og tatt i kontakt med Minel etter tips fra Sondre Skrebergene. Langrenn hadde vært i kontakt med dem uken før. Mente at siden de var lokalisert på Østlandet ville de ha marginal effekt av et samarbeid med oss. BN sender presentasjonen til TK.
- Hvordan gjør vi det videre?
 - Bruke GSV for å tilpasse de enkelte brevene, finne rett kontaktperson, m.m.
 - Få ferdigstilt presentasjonen vi skal bruke dersom vi bli innkalt til møte.
 - Snakke med Joachim Fekene (joachim.fekene@skiforbundet.no) om han har notater fra et møte der vi gjorde en brainstorming for noen år siden over mulige selskaper å kontakte.
 - Alle tenker og sender BN og BR.

Sak 13 – 2018-2020 Opplegg for sponsorer på VM Rjukan

- Herman Erler fra Tux Finkeberg kommer fredag og blir til søndag.
- Skogstad kommer en dagstur med markedssjefen og en til (fra design). Torsdag.
- RB snakker med Kjell-Gunnar om de vil ha beach-flagg, og zip-bannere med Skiforbundet-logo.
- Vi kan få plass til Nedslagshengeren, men vi må drive med den. Flere kan bidra innimellom. Lage en tidsplan. PSG, AME og BN kan lage en plan.
- Også tilpasse med opplegget til Helen Ingebrigtsen. Programmet ligger ute.

Eventuelt

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
11. mars, 20.00	TK-møte	Telefon
		Fysisk m/GenSek